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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 

. 
 

bod jednání číslo    17  
 
 

 
Příspěvek do 22. sch ůze Rady m ěsta Ku řimi konané dne 27.06.2017  
 
Zápis z jednání Komise dopravy RM Ku řimi ze dne 26. 6. 2017 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis komise dopravy  
 
Materiál předkládá:  Mgr. Ing. Drago Sukalovský - starosta 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Jiří Kovář - vedoucí odboru  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Radě města Kuřimi předkládáme zápis z jednání komise dopravy ze dne 26. 6. 2017. 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

RM  b e r e   n a   v ě d o m í   zápis z jednání komise dopravy ze dne 26. 6. 2017 v bodech 1.1, 1.2., 
2.1., 2.2, schvaluje  body 3., 4.1., a 4.2. a 5., dle zápisu v příloze. 
 
Termín plnění: 31. 7. 2017 (OD) 
  

 
 
 



 
Zápis č. 6/2017 

z jednání komise dopravy, konaného dne 26. 6. 2017 ve velké zasedací místnosti 
MěÚ Kuřim od 18:00 hod. 

 
(v úvodu proběhlo společné jednání s komisí stavební) 
 
V době zahájení schůze v 18:00 hod. bylo přítomno 6 členů komise a tajemník. Komise byla 
usnášení schopná. 
 
 
Přítomni za komisi dopravy dle prezenční listiny: 
Ing. Pančík, pí. Můčková, Ing. Kotek, Mgr. Ing. Němečková, Mgr. Vítek, p. Kubíček. 
 
 
 
Dále: Ing. Kovář. 
 
 
Hosté: Mgr. Ing. Sukalovský, PaedDr. David Holman. 
 
 
 
Program jednání: 
Komise schválila program jednání, předložený předsedou komise Ing. Pančíkem. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
Usnesení ze společného jednání k bodu Rekonstrukce náměstí Osvobození v Kuřimi 
1.1. Komise dopravy doporučuje vypracovat studii proveditelnosti a finančních nákladů 
výrazného navýšení počtu parkovacích míst na nám. Osvobození např. formou podzemního 
parkoviště s ohledem na reálné potřeby rekonstruovaného kulturního domu a přilehlých 
bytových domů. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
1.2. Komise dopravy doporučuje řešit úsek u nám. Osvobození formou zóny 30 
s provedením zvýšené plochy pro přecházení a současně zvýšené plochy přes celé náměstí. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
 
2. Cyklostezka Brno-Jinačovice-Kuřim 
2.1. Komise dopravy doporučuje realizovat cyklostezku na samostatném tělese. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 
 
2.2. Komise dopravy žádá o opětovné předložení opravené projektové dokumentace 
a současně žádá o přítomnost projektanta na komisi dopravy. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat. 
 



 
 
3. Autobusová zastávka Zámecká 
Komise dopravy doporučuje prověřit možnost umístění autobusové zastávky na ulici 
Zámecká poblíž křižovatky s ulicí Knínická. 
Hlasováno: 6 pro. 
Návrh byl p řijat . 
 
 
 
4. Dopravní řešení u ZŠ  Jungmannova 
4.1. Komise dopravy doporučuje penalizovat projekt dle projektové dokumentace. 
Hlasováno: pro 6. 
Návrh byl p řijat . 
 
4.2. Komise dopravy doporučuje vybudování průchodu až do ulice Jelínkových. 
Hlasováno: pro 6. 
Návrh byl p řijat . 
 
 
 
5. Úprava výlukového jízdního řádu 
Komise dopravy doporučuje podat žádost na Kordis o úpravu výlukového jízdního řádu. 
 
Hlasováno: pro 6 
Návrh byl p řijat . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jednání komise dopravy bylo ukončeno ve 20:25hod. 
 
Zapsal: Kovář 
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